

الدار سكوير
ياس مول، أبو ظبي
ص.ب: 51133
الإمارات العربية المتحدة
هاتف: 02 8105550
aldar.com



Date: 10th March 2025
Ref: ALD-LG-GN-25-LTR-00040

التاريخ: 10 مارس 2025
المرجع: ALD-LG-GN-25-LTR-00040

Abu Dhabi Securities Exchange
Disclosure & Compliance Department

السادة/ سوق أبوظبي للأوراق المالية المحترمين،،،
إدارة الإفصاح والامتثال

Greetings.

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: List of Candidates for the
Membership of ALDAR's Board of Directors

الموضوع: قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة
الدار العقارية ش.م.ع.

With reference to the above subject, kindly find
attached the list of candidates for the
membership of ALDAR's Board of Directors and
their Bios (in both Arabic and English).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نرفق لسعادتك طيه قائمة
بأسماء المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة الدار العقارية
ش.م.ع والنبذة التعريفية الخاصة بكل مرشح (باللغتين العربية
والإنجليزية).

With kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Mohammad H. Abedalrahman
Company Secretary

DocuSigned by:
Mohammad H. Abedalrahman
3289CA47EFF042A...
مقرر الشركة

CC: Securities and Commodities Authority

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع

Signed by:

4
الدار العقارية ش.م.ع
ALDAR PROPERTIES PJSC

للاستثمار
INVESTMENT

للتعليم
EDUCATION

للعقارات
ESTATES

للضيافة
HOSPITALITY

للتطوير
DEVELOPMENT

للمشاريع
PROJECTS

العالمية
INTERNATIONAL

قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة الدار العقارية ش.م.ع
List of Candidates for the Membership of ALDAR's Board of Directors

Candidate Name	Nationality	Type of Membership	صفة العضوية	الجنسية	اسم المرشح
H.E. Mohamed Khalifa Al Mubarak	UAE	Non-Executive & Non- Independent	غير تنفيذي وغير مستقل	إماراتي	معالي / محمد خليفة المبارك
H.E. Mohamed Hassan Al Suwaidi	UAE	Non-Executive & Independent	غير تنفيذي ومستقل	إماراتي	معالي / محمد حسن السويدي
H.E. Saif Saeed Ghobash	UAE	Non-Executive & Independent	غير تنفيذي ومستقل	إماراتي	معالي / سيف سعيد غباش
H.E. Waleed Ahmed Almokarrab Al Muhairi	UAE	Non-Executive & Non- Independent	غير تنفيذي وغير مستقل	إماراتي	سعادة / وليد أحمد المقرب المهيري
Mrs. Sofia Abdellatif Lasky	UAE	Non-Executive & Independent	غير تنفيذي ومستقل	إماراتي	السيدة / صوفيه عبد اللطيف العسكي
Dr. Bakheet Saeed Bakheet Salem Al Katheeri	UAE	Non-Executive & Independent	غير تنفيذي ومستقل	إماراتي	الدكتور / بخيت سعيد بخيت سالم الكثيري
Mr. Hamad Salem Mohamed Al Ameri	UAE	Non-Executive & Non- Independent	غير تنفيذي وغير مستقل	إماراتي	السيد / حمد سالم محمد العامري

H.E. Mohamed Khalifa Al Mubarak
Non-Executive & Non- Independent



معالي / محمد خليفة المبارك
غير تنفيذي وغير مستقل

H.E. Mohamed Al Mubarak is a member of the Executive Council of Abu Dhabi, overseeing some of the Emirate's most significant institutions across the culture, tourism, media, entertainment, and real estate sectors, HE Mohamed Khalifa Al Mubarak plays a critical role in driving Abu Dhabi's growth as a sustainable, diversified and globally-integrated economy.

Al Mubarak was appointed as the Chairman of the Department of Culture and Tourism - Abu Dhabi (DCT Abu Dhabi) in 2015, where he oversees the cultural development of the Emirate and its promotion as a global destination, through the integration of tourism regulations and the active engagement of local, regional and international audiences.

Since its inception and under His Excellency's leadership, DCT Abu Dhabi has achieved remarkable milestones including the opening of Louvre Abu Dhabi in 2017, recognised globally as one of the world's most iconic cultural attractions, as well as the reopening of Qasr Al Hosn, the oldest landmark in Abu Dhabi, representing the emirate's evolution into a modern, global metropolis.

Al Mubarak is also the Chairman of Aldar Properties, the Emirate's leading real estate developer, which also plays a key part in the development and provision of international-standard education through Aldar Academies.

In addition, his Excellency is Chairman of Miral Asset Management, where he has led the transformation of key areas within the Emirate, including Yas Island, and has developed strategic partnerships such as the one established with Warner Bros. World Abu Dhabi™. Al Mubarak is also the Chairman of twofour54, Abu Dhabi's media freezone and content creation hub, which encompasses broadcast, publishing, music, digital media, and gaming. He is also the Chairman of Image Nation Abu Dhabi, the Emirati film production and media company. Through these roles, he continues to

يشغل معالي محمد خليفة المبارك، عضوية المجلس التنفيذي لإمارة أبوظبي، إلى جانب مناصب ريادة في عدد من المؤسسات الثقافية والسياحية والإعلامية والترفيهية العقارية البارزة في الإمارة. ومن خلال مناصبه، يؤدي المبارك دوراً فعالاً في نموّ أبوظبي من خلال الإسهام في بناء وتطوير اقتصادها المتنوع والمستدام والمندمج عالمياً.

يشغل المبارك منصب رئيس دائرة الثقافة والسياحة – أبوظبي منذ عام 2015، التي تتولى مهمة الحفاظ على تراث أبوظبي وثقافتها والترويج للإمارة كوجهة عالمية مميزة، من خلال دمج التشريعات السياحية في الإمارة وتوحيد جهودها، والإشراك الفعال للجماهير المحلية والدولية.

حققت دائرة الثقافة والسياحة – أبوظبي تحت قيادة معاليه إنجازات استثنائية، بما في ذلك افتتاح متحف اللوفر أبوظبي عام 2017، الذي يحظى باعتراف دولي كواحد من أكثر المعالم الثقافية شهرة في العالم، إلى جانب إعادة افتتاح قصر الحصن، الذي يعدّ أعرق صرح تاريخي في الإمارة ورمزاً وطنياً يعكس تاريخ أبوظبي وتطورها.

يشغل المبارك منصب رئيس مجلس إدارة الدار العقارية، الشركة الرائدة في مجال تطوير وإدارة واستثمار العقارات في أبوظبي، والتي تلعب دوراً رئيسياً في تطوير وتوفير مؤسسات تعليمية بمعايير دولية عبر "أكاديميات الدار".

يشغل المبارك أيضاً منصب رئيس مجلس إدارة شركة ميرال لإدارة الأصول، حيث قاد جهوداً لتطوير مناطق ووجهات ترفيهية سياحية رئيسية، بما في ذلك جزيرة ياس، وتحقيق شراكات استراتيجية مؤثرة مثل: الشراكة مع "عالم وارنر برونز". ويشغل معاليه كذلك منصب رئيس مجلس إدارة twofour54، المنطقة الإعلامية الحرة ومركز صناعة المحتوى في أبوظبي، بما يشمل البث المرئي والمسموع والنشر، والموسيقى، والإعلام الرقمي وصناعة الألعاب،

guide the Emirate's urban development as well as the growth of its creative ecosystem.

Al Mubarak is a member of the Higher Committee of Human Fraternity, where he is joined by international religious leaders, educational scholars, and cultural leaders across the world, to support and spread the values of mutual respect and peaceful coexistence. The Committee provides counsel on various initiatives, including the Abrahamic Family House, which is to be built in Abu Dhabi.

His Excellency also serves as Vice-Chair on the Foundation Board of ALIPH, the international alliance for the protection of heritage in conflict areas. Furthermore, Al Mubarak is a board member of the Emirates Schools Establishment, an independent federal entity with a mandate to manage and operate public schools.

Al Mubarak is a graduate of Northeastern University (Boston, USA), with a double major in Economics and Political Science.

بالإضافة إلى كونه رئيس مجلس إدارة "إيمج نيشن أبوظبي"، الشركة الإعلامية الإماراتية لإنتاج الأفلام. ومن خلال هذه الأدوار، يواصل المبارك توجيه التنمية الحضرية للإمارة وتطوير بيئتها الإبداعية.

والمبارك عضواً في اللجنة العليا للأخوة الإنسانية، التي تضم رؤساء منظمات دولية وخبراء وقادة في مجال الحوار بين الأديان والمعتقدات والأخوة الإنسانية من جميع أنحاء العالم، سعياً إلى دعم ونشر قيم التسامح والتفاهم المشترك والسلام العالمي. كما تمتلك اللجنة أيضاً صلاحية تقديم المشورة والتوجيه بشأن مبادرات وثيقة "الأخوة الإنسانية" التي تتضمن مشروع إقامة "البيت الإبراهيمي" في أبوظبي.

ويتولى المبارك أيضاً منصب نائب رئيس مجلس إدارة التحالف الدولي لحماية التراث في مناطق النزاع (ألف). بالإضافة إلى ذلك، يشغل المبارك عضوية مجلس إدارة مؤسسة الإمارات للتعليم المدرسي، التي تم إنشائها وفق صلاحيات مستقلة لإدارة وتشغيل المدارس الحكومية.

يحمل المبارك شهادة البكالوريوس مع تخصص مزدوج في الاقتصاد والعلوم السياسية من جامعة نورث إيسترن في بوسطن، بالولايات المتحدة الأمريكية.

H.E. Mohamed Hassan Al Suwaidi
Non-Executive & Independent



معالي / محمد حسن السويدي
غير تنفيذي ومستقل

His Excellency Mohamed Hassan Alsuwaidi is the UAE Minister of Investment and serves as the Managing Director and Group Chief Executive Officer at ADQ.

معالي محمد حسن السويدي، وزير الاستثمار في دولة الإمارات العربية المتحدة، العضو المنتدب والرئيس التنفيذي لمجموعة "القابضة" (ADQ).

His Excellency holds the position of Chairman of Abu Dhabi National Energy Company (TAQA), AD Ports Group and Emirates Nuclear Energy Company (ENEC). He is also the Second Vice Chairman of Aldar Properties.

يتولّى معاليه منصب رئيس مجلس إدارة شركة أبوظبي الوطنية للطاقة (طاقة) ومجموعة موانئ أبوظبي ومؤسسة الإمارات للطاقة النووية، إلى جانب كونه النائب الثاني لرئيس مجلس إدارة شركة الدار العقارية.

In addition, His Excellency serves as a member of the Board of Directors at Emirates Investment Authority, Abu Dhabi Pension Fund, Artificial Intelligence and Advanced Technology Council (AIATC), Al Dahra Holding and XRG.

كما يشغل معاليه عضوية مجلس إدارة في كلٍ من جهاز الإمارات للاستثمار، وصندوق أبوظبي للتقاعد، ومجلس الذكاء الاصطناعي والتكنولوجيا المتقدمة، وشركة "الظاهرة القابضة" و "XRG".

Prior to joining ADQ, His Excellency garnered extensive experience across multiple sectors in his tenure with Mubadala Investment Company, where he held several investment management positions covering sectors such as metals and mining, real estate, hospitality, infrastructure, technology, and agriculture.

وقبل انضمامه إلى "القابضة" (ADQ)، حظي معاليه بخبرة واسعة في العديد من القطاعات خلال فترة عمله مع شركة "مبادلة للاستثمار"؛ حيث شغل عدداً من المناصب في مجال الاستثمار تشمل قطاعات متنوعة مثل: المعادن والتعدين، والعقارات والضيافة، والبنية التحتية، والتكنولوجيا والزراعة.

His Excellency has experience in banking and finance from his tenures with Union National Bank, Abu Dhabi Ship Building and the General Secretariat of the Abu Dhabi Executive Council.

ويتمتع معاليه بخبرة كبيرة أيضاً في مجالي الخدمات المصرفية، والتي حاز عليها خلال عمله في "بنك الاتحاد الوطني"، فضلاً عن خبراته التي اكتسبها خلال عمله في شركة "أبوظبي لبناء السفن"، و"الأمانة العامة للمجلس التنفيذي لإمارة أبوظبي".

His Excellency holds a bachelor's degree in Accounting from United Arab Emirates University.

يحمل معاليه درجة البكالوريوس في المحاسبة من جامعة الإمارات العربية المتحدة.

H.E. Saif Saeed Ghobash
Non-Executive & Independent



معالي / سيف سعيد غباش
غير تنفيذي ومستقل

His Excellency Saif Saeed Ghobash is Secretary General of the Abu Dhabi Executive Council.

يشغل معالي سيف سعيد غباش منصب الأمين العام للمجلس التنفيذي لإمارة أبوظبي.

Previously, H.E. held a number of executive roles, including Director General of the Abu Dhabi Executive Office, Undersecretary of the Department of Culture and Tourism - Abu Dhabi, Acting CEO of Abu Dhabi Media, and Director of the Office of Strategic Affairs at the Abu Dhabi Crown Prince Court.

تولى معاليه سابقاً عدة مناصب تنفيذية عليا، منها منصب مدير عام مكتب أبوظبي التنفيذي، ووكيل دائرة الثقافة والسياحة، ومنصب الرئيس التنفيذي بالإمارة لشركة أبوظبي للإعلام، ومدير مكتب الشؤون الاستراتيجية في ديوان ولي عهد أبوظبي.

H.E. also serves as a board member at Mubadala Investment Company.

يشغل معاليه منصب عضو مجلس إدارة شركة مبادلة للاستثمار.

His Excellency holds an Executive MBA from IMD Business School and a bachelor's degree from the Wharton School of the University of Pennsylvania, USA.

يحمل معاليه درجة الماجستير في الإدارة التنفيذية للأعمال من المعهد الدولي للتنمية الإدارية "IMD"، وحصل على شهادة البكالوريوس في علوم الاقتصاد من كلية وارتنون التابعة لجامعة بنسلفانيا في الولايات المتحدة الأمريكية.

H.E. Waleed Ahmed Almokarrab Al Muhairi
Non-Executive & Non- Independent



سعادة/ وليد أحمد المقرب المهيري
غير تنفيذي وغير مستقل

Waleed serves as Mubadala's Deputy Group CEO and has strategic oversight of the company's broad investment portfolio and special projects. He is a member of Mubadala's Investment Committee, which is mandated to develop policies, establish guidelines, and review proposed projects and investments to ensure they align with the organization's business objectives.

Waleed is also the Chairman of Mubadala's Investment & Business Planning Committee, which approves transactions within a certain financial threshold and is responsible for annual and multi-year business planning. Furthermore, Waleed oversees Mubadala's Real Assets and Credit & Special Situations platforms.

Prior to joining Mubadala, Waleed worked with the UAE Offsets Program Bureau as a Senior Project Manager. Past roles also include working with McKinsey & Company as a consultant.

Waleed serves as the Chairman of Waha Capital, Mubadala Capital, and the Global Institute for Disease Elimination (GLIDE), as well as the Co-Chairman of the US-UAE Business Council. He is the First Vice Chairman of Aldar and a member of the Board of Trustees of Cleveland Clinic in the United States. Additionally, he holds board positions at First Abu Dhabi Bank (FAB), Hub71, Ellipses Pharma Limited, Abu Dhabi Investment Council, Noon, and M42.

Waleed holds a Master's degree in Public Policy from Harvard University and a Bachelor of Science degree in Foreign Service from Georgetown University.

يشغل وليد المهيري منصب نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة في مبادلة؛ ويقوم بالإشراف الاستراتيجي على المحفظة الاستثمارية للشركة والمشاريع الخاصة على مستوى المجموعة. وهو عضو لجنة الاستثمار المكلفة بتطوير سياسات الاستثمار في الشركة، ووضع التوجهات لعملية الاستثمار، ومراجعة المشاريع والفرص الاستثمارية المقترحة لضمان انسجامها مع أهداف الشركة.

إلى جانب ذلك، يرأس المهيري لجنة الاستثمارات وتخطيط الأعمال في مبادلة، والتي تعتمد الصفقات التي تقع ضمن حدود مالية معينة، ويتولى مسؤولية تخطيط الأعمال السنوي ومتعدد السنوات. وتتضمن مسؤولياته أيضاً الإشراف على قطاع استثمارات الأصول المادية وقطاع استثمارات الائتمان والحالات الخاصة.

وقبل الانضمام إلى مبادلة، تولى المهيري منصب مدير مشاريع أول في مكتب برنامج التوازن الاقتصادي لدولة الإمارات العربية المتحدة، كما عمل مستشاراً في شركة "ماكززي وشركاه".

يرأس المهيري مجلس الإدارة في كل من الواحة كابيتال، ومبادلة كابيتال، والمعهد العالمي للقضاء على الأمراض المعدية (غلايد)، ومجلس الأعمال الأمريكي الإماراتي. وهو النائب الأول لرئيس مجلس إدارة شركة الدار، كما يشغل عضوية مجلس أمناء "كليفلاند كلينك" في الولايات المتحدة الأمريكية، وعضوية مجلس إدارة بنك أبوظبي الأول، ومنصة "Hub71"، وشركة "إلبسيس فارما ليمتد"، ومجلس أبوظبي للاستثمار، نون، وشركة إم42.

يحمل المهيري درجة الماجستير في السياسة العامة من جامعة هارفرد في الولايات المتحدة الأمريكية، وشهادة البكالوريوس في العلوم تخصص الشؤون الخارجية من جامعة جورج تاون في الولايات المتحدة الأمريكية.

Mrs. Sofia Abdellatif Lasky
Non-Executive & Independent



السيدة/ صوفيه عبداللطيف العسكري
غير تنفيذي ومستقل

Sofia Lasky joined IHC in April 2020, bringing extensive expertise in asset management, mergers and acquisitions, private equity, portfolio management, alternative investments, funds, valuation, financing, capital markets, and corporate structuring. With an 18-year tenure at Royal Group, she has played a pivotal role in overseeing the acquisition of numerous companies across key sectors, including real estate, contracting, food processing, preventive healthcare, and capital investments. Her contributions have been instrumental in driving the growth and success of companies within the Royal Group. She has served and continues to serve on the Board of Directors of several prominent companies, including Alpha Dhabi Holding (ADH), Aldar Properties PJSC and The National Corporation for Tourism and Hotels. She has also previously been a Board Member of Macquarie Capital Middle East LLC.

Mrs. Lasky holds a bachelor's degree in management information technology from the United Kingdom.

انضمت صوفيه العسكري إلى الشركة العالمية القابضة (IHC) في أبريل 2020، حاملةً معها خبرة واسعة في إدارة الأصول، والاندماجات والاستحواذات، والأسهم الخاصة، وإدارة المحافظ الاستثمارية، والاستثمارات البديلة، والصناديق، والتقييم، والتمويل، وأسواق رأس المال، وهيكلية الشركات. وخلال مسيرتها المهنية التي امتدت على مدار 18 عامًا في المجموعة الملكية (Royal Group)، لعبت دورًا محوريًا في الإشراف على عمليات الاستحواذ على العديد من الشركات في قطاعات رئيسية، تشمل العقارات، والمقاولات، وتصنيع الأغذية، والرعاية الصحية الوقائية، والاستثمارات الرأسمالية. وقد ساهمت بشكل فعال في تحقيق النمو والنجاح للشركات التابعة للمجموعة الملكية. كما شغلت ولا تزال تشغل عضوية مجلس الإدارة في عدد من الشركات البارزة، بما في ذلك ألفاظي القابضة (ADH) وشركة الدار العقارية، والمؤسسة الوطنية للسياحة والفنادق (NCTH). بالإضافة إلى ذلك، شغلت سابقاً منصب عضو مجلس إدارة في ماكواري كابيتال الشرق الأوسط ذ.م.م.

تحمل السيدة صوفيه العسكري درجة البكالوريوس في تكنولوجيا إدارة المعلومات من المملكة المتحدة.

Dr. Bakheet Saeed Bakheet Salem Al Katheeri
Non-Executive & Independent



الدكتور/ بخيت سعيد بخيت سالم الكثيري
غير تنفيذي ومستقل

Dr. Bakheet Al Katheeri is the Chief Executive Officer of Mubadala's UAE Investments platform. The platform is Mubadala's national vehicle contributing to accelerate the transformation of the UAE's economy by building national world class champions, fostering vibrant industrial and commercial clusters, and partnering with world-class global entities. In this role, Dr. Bakheet spearheads the platform's growth and strategic direction while steering its portfolio of national champions in multiple sectors, including energy, metals, aerospace, technology, healthcare, real estate, and infrastructure.

With an illustrious career spanning over two decades, Dr. Bakheet's expertise in the energy and industrial sectors is widely recognized. In his previous tenure at Mubadala, Dr. Bakheet held the position of Executive Director of the UAE Industries unit within the UAE Investments platform. In this capacity, he adeptly managed a portfolio of industrial companies specializing in both renewable and conventional energy, metals, and utilities.

Prior to this, Dr. Bakheet demonstrated his acumen in the energy sector through various leadership roles at Mubadala Energy. As Chief Operating Officer and later CEO, he was instrumental in shaping the strategic direction of the company while efficiently managing its operations and resources. He also held the position of Chief Growth Officer, where he was entrusted with spearheading new business development, assets, and overseeing mergers and acquisitions.

Before embarking on his career with Mubadala Energy, Dr. Bakheet had a distinguished tenure at the Abu Dhabi National Oil Company (ADNOC). There, he was at the forefront of production and facilities engineering for five of ADNOC's operating companies, encompassing all offshore operations in Abu Dhabi.

He currently serves on the board of or as a member of significant entities and companies:

يشغل الدكتور بخيت الكثيري منصب الرئيس التنفيذي لقطاع الاستثمار في الإمارات، الذراع الاقتصادي الوطني لشركة مبادلة للاستثمار، يسهم القطاع في تسريع وتير تنوع الاقتصاد الوطني لدولة الإمارات العربية المتحدة، وذلك من خلال تطوير وبناء شركات وطنية رائدة، ومجمعات صناعية وتجارية، وإبرام شراكات مع شركاء عالميين. ويتولى الدكتور بخيت من خلال هذا المنصب قيادة نمو هذا القطاع وتوجيهه الاستراتيجي، وإدارة محفظته من الشركات الوطنية الرائدة في العديد من القطاعات، بما في ذلك الطاقة والمعادن والفضاء والتكنولوجيا والرعاية الصحية والعقارات والبنية التحتية.

وخلال مسيرته المهنية المتميزة التي امتدت لعقدين من الزمن، اكتسب الدكتور بخيت خبرات مرموقة على نطاق واسع في قطاعي الطاقة والصناعة. وخلال فترة عمله السابقة لدى مبادلة، شغل الدكتور بخيت منصب المدير التنفيذي لوحدة الصناعات الاستراتيجية ضمن قطاع الاستثمار في الإمارات. حيث عمل على إدارة مجموعة من الشركات الصناعية المتخصصة في مجالات الطاقة المتجددة والتقليدية والمعادن والمرافق.

كما تولى قبل ذلك أدواراً قيادية مختلفة في شركة "مبادلة للطاقة". حيث أسهم في رسم الاتجاه الاستراتيجي للشركة من خلال إدارة عملياتها ومواردها بكفاءة، وذلك خلال فترة توليه منصب رئيس العمليات والرئيس التنفيذي. كما وشغل منصب الرئيس التنفيذي للتطوير وعمل على قيادة تطوير الأعمال الجديدة والأصول، إلى جانب الإشراف على عمليات الدمج والاستحواذ.

وقد بدأ الدكتور بخيت مسيرته المهنية في شركة بترول أبوظبي الوطنية (أدنوك)، حيث تولى مهمة قيادة إدارة الإنتاج وعمليات هندسة المرافق لخمس من شركات أدنوك، بما في ذلك عمليات هندسة المرافق لجميع المشغلين البحريين في أبوظبي.

ويشغل أيضاً الدكتور بخيت عضوية العديد من مجالس الإدارة، بما في ذلك:

- مبادلة للطاقة

- Mubadala Energy
- Emirates Global Aluminum (EGA)
- Abu Dhabi Future Energy Company (Masdar)
- National Central Cooling Company (Tabreed)
- Space42
- Abu Dhabi Investment Council
- Mubadala Bio

- الإمارات العالمية للألمنيوم
- وشركة أبوظبي لطاقة المستقبل "مصدر"
- والشركة الوطنية للتبريد المركزي "تبريد"
- سبيس 42
- مجلس أبوظبي للاستثمار
- مبادلة بايو

Dr. Bakheet holds a BSc degree in Petroleum Engineering and applied Mathematics from the University of Tulsa (Oklahoma, USA) and MSc in Environmental Science from UAE University. He also holds an Executive MBA from HCT, UAE and a Doctorate of Business Administration from the College of Business and Economics, UAE University.

يحمل الدكتور بخيت درجة البكالوريوس في هندسة البترول والرياضيات التطبيقية من جامعة تولسا (أوكلاهوما، الولايات المتحدة)، وماجستير العلوم البيئية من جامعة الإمارات العربية المتحدة، وماجستير إدارة الأعمال التنفيذي من كليات التقنية العليا، ودرجة الدكتوراه في إدارة الأعمال من كلية الأعمال والاقتصاد بجامعة الإمارات العربية المتحدة.

Mr. Hamad Salem Mohamed Al Ameri
Non-Executive & Non- Independent



السيد/ حمد سالم محمد العامري
غير تنفيذي وغير مستقل

Eng. Hamad Salem Mohammed Saeed Al Ameri is the Managing Director and Group Chief Executive Officer of Alpha Dhabi Holding PJSC, one of the fastest-growing investment holding companies based in Abu Dhabi. With a diverse portfolio of more than 250 businesses, Alpha Dhabi operates across key sectors such as healthcare, renewable energy, petrochemicals, real estate, construction, hospitality, and more. A recognized business leader in the UAE, Eng. Al Ameri has been at the helm of Alpha Dhabi Holding since his appointment as Group CEO in 2021, overseeing the company's rapid and transformative growth. Under his leadership, Alpha Dhabi has evolved into a globally engaged investor, focusing on emerging businesses and future sectors, while contributing significantly to the UAE's economic growth and diversification.

Today, Alpha Dhabi ranks among the top 15 listed companies in the MENA region, with a market capitalization exceeding USD 30 billion. Eng. Al Ameri's strategic vision has played a pivotal role in expanding the company's reach, with a presence now in over 30 countries. In the first year following Alpha Dhabi's IPO, the company's overseas revenues increased by over 500%. Through his visionary leadership, Eng. Al Ameri has also established key strategic partnerships with prominent entities such as ADQ, Mubadala, and ADNOC Drilling, which have strengthened Alpha Dhabi's portfolio and spurred innovation and growth across various sectors.

Beyond his role at Alpha Dhabi, Eng. Al Ameri holds significant positions in other leading companies in the UAE. He is the Chairman of Abu Dhabi National Hotels Company PJSC, Vice Chairman of National Marine Dredging Company, and a Board Member of Aldar Properties PJSC, Pure Health Holding PJSC, and Mawarid Holding Investment.

Eng. Al Ameri holds an MBA from the Canadian University and a bachelor's degree in civil engineering from the American University in Dubai.

المهندس حمد سالم محمد سعيد العامري هو العضو المنتدب والرئيس التنفيذي للمجموعة في شركة ألفا ظبي القابضة ش.م.ع، واحدة من أسرع شركات الاستثمار القابضة نموًا في أبوظبي. تمتلك الشركة محفظة متنوعة تضم أكثر من 250 شركة تعمل في مجالات حيوية مثل الرعاية الصحية، والطاقة المتجددة، والصناعات البتروكيمياوية، والعقارات، والمقاولات، والضيافة، وغيرها. يعد المهندس العامري من القادة البارزين في مجال الأعمال في دولة الإمارات، وقد قاد التحول السريع والشامل لشركة ألفا ظبي القابضة منذ تعيينه رئيسًا تنفيذيًا للمجموعة في عام 2021. تحت قيادته، تحولت ألفا ظبي إلى مستثمر عالمي يركز على الشركات الناشئة والقطاعات المستقبلية، مما يساهم بشكل كبير في نمو الاقتصاد الإماراتي وتنويعه.

اليوم، تُعد ألفا ظبي واحدة من الشركات المدرجة الخمسة عشر الأولى في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا، بقيمة سوقية تتجاوز 30 مليار دولار أمريكي. لعبت رؤية المهندس العامري الاستراتيجية دورًا محوريًا في توسيع نطاق الشركة، حيث تواجد الآن في أكثر من 30 دولة. في السنة الأولى بعد طرح ألفا ظبي للاكتتاب العام، زادت إيرادات الشركة من الأسواق الخارجية بنسبة تزيد عن 500%. ومن خلال قيادته الرؤية، أسس المهندس العامري شراكات استراتيجية مع كيانات بارزة مثل ADQ ومبادلة و أدنوك للحفر، مما عزز محفظة ألفا ظبي وتعزيز الابتكار والنمو في مختلف القطاعات.

إلى جانب دوره في ألفا ظبي، يشغل المهندس العامري مناصب هامة في عدد من الشركات الرائدة في دولة الإمارات. فهو رئيس مجلس إدارة شركة أبوظبي الوطنية للفنادق ش.م.ع، ونائب رئيس مجلس إدارة شركة الجرافات البحرية الوطنية، وعضو مجلس إدارة شركة الدار العقارية ش.م.ع، وشركة بيور هيلث القابضة ش.م.ع، وشركة موارد القابضة للاستثمار.

يحمل المهندس العامري ماجستير إدارة الأعمال من الجامعة الكندية ودرجة البكالوريوس في الهندسة المدنية من الجامعة الأمريكية في دبي.